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Ik heb een 

vraag 

ik 

sprak vanmorgen 
met 

Alwin 
Mussche. 

Er 

speelt op 

dit moment heel veel in het 

college 

en de raad als het 

gaan 

om het 

huidige AZC, 
het 

aflopen 

van het 

contract na 10 

jaar, locatieonderzoek, ‘afschaffen’ 
wetten etc. 

Ook 
onze 

eigen gemeenteraad 

zoekt de media 

op 

om hierover een 

standpunt 

in 
te 

nemen 

(die 

niet 

altijd 

overeenkomt 
met die van het 

college). 

Nu moet 
Alwin, 

n.a.v. 

schriftelijke raadsvragen, op dinsdag 

16 

juli 

in debat met de 

gemeenteraad. Voornamelijk 

over 
het AZC en het 

locatieonderzoek. 

De 

huidige publieke opinie speelt 

niet in ons voordeel 
en ook 

binnen 
onze gemeente hebben we 

de wind niet 

altijd, 
mee 

laat maar 

zeggen. 

Voor 
Alwin is 

het 
heel 

belangrijk 

dat 

hij 
16 

juli goed 
uit 

de verf 
komt en 

vooral ook weet wat er 
allemaal 

speelt op 

dit 
vlak. 

Hij 

doelt hiermee 

voornamelijk op 
de onlinewereld. 

Wat wordt er 
allemaal 

geplaatst 

over het 
AZC 

Hardenberg, 

het 
locatieonderzoek, 

wat 

zeggen 

onze 

gemeenteraadsleden 

hier online 
over, 

en 
misschien 

inwoners. 

Dat 

brengt mij bij 

de 

vraag, 

kunnen we hier de komende 

periode 

iets mee doen? 
Gerichter zoeken 

op 
deze 

termen, 
bijvoorbeeld wekelijks 

een 

‘rapport’ 
uitdraaien ook voor 

hem? 

Zodat we 
de 

publieke/gemeentelijke opinie 

kunnen 

bijhouden 
en 

het 

college 
waar 

nodig hierop 

kan 

anticiperen. 

Dit is 
een 

wens van hem 
en 

daarmee ook 
van 

mij 

omdat we hem dan beter kunnen 

helpen 

in deze 

lastige 

discussie. 

Graag jouw 
advies 

en 

hulp 

} . Als 
voorbeeld 

verwijs 

ik 

jullie 

naar X zie 
hieronder. Aan 

dit 
soort 

opnamen 

werkt onze 

gemeenteraad 

dus mee. 

  

Kunnen het 

morgen 

ook even 

bespreken 
hoor! 

Dank 
alvast. 

Ongehoord 
Nederland TV 

@ongehoordnedtv 

  

  

“Gestolen 
fietsen, 

overlast en 

geweld. 
Daar maak ik me 

zorgen 

over.” Inwoners 

#Hardenberg 
zien hun 

gemeente 

gebukt gaan 

onder 
AZC, 

dat 

tegen afspraken 
in 

waarschijnlijk open blijft. pic.twitter.com/tLdFx7mYkl 
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vriendelijke groet, 
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